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Datum: 2024-09-02 
Diarienummer: Dnr 

ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

 

Enkel fråga grundskolenämndens ordförande Rasmus 
Lenefors (S) om rekryteringsförsök på skolgårdar 

Det har rapporterats om rekryteringsförsök i Huddinges grundskolor. 
Villaägarföreningen i Stuvsta har uttryckt oro över sådana incidenter, 
specifikt vid Kungsklippeskolan. 

Ungdomar som inte tillhör skolan har besökt skolgården och tagit kontakt 
med skolans elever. Det börjar med ”lekar” där elever kan vinna pengar men 
som slutar i att eleverna hamnar i skuld till kriminella gäng. Dessa skulder 
krävs sedan in genom att eleverna tvingas utföra tjänster åt gängen. 

Villaägarföreningen har i sin skrivelse önskat att vi politiker redogör för 
vilka insatser som görs för att motverka rekrytering i våra skolor. Det är en 
viktig fråga och därför vill jag lyfta den till kommunfullmäktige. 

 
Med anledning av ovanstående frågar jag  grundskolenämndens 
ordförande Rasmus Lenefors (S): 

 
Anser du att det finns anledning att se över och utöka arbetet med att 
motverka rekrytering i Huddinges skolor?  
 

 
Hampus Holmgren (M) 
Oppositionsråd 
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